
                                                                                         

 
 
 
 
 
 
  

Oktober 2019  

Jaargang 2, nummer 2 De InGoy (seizoen 2019/2020)  

Vertel eens iets over jezelf (wie is Anouk).   
 Ik ben Anouk en 22 jaar! Ik ben 3e jaars- student fysiotherapie bij Thim van der Laan, 
daarnaast werk ik als secretaresse bij PsyqQ. Voetbal is één van mijn grootste hobby's. 
Ik ga naar alle thuiswedstrijden van FC Utrecht. Daarnaast houd ik ook heel veel van 
reizen en dat vastleggen met de gopro.                                                                    
Als ik Jannes (trainer VR-1) vraag welke positie op het veld jou het beste past, welke 
is dat dan. Ben je het hier mee eens en waarom is dit jouw beste plek?                           
Dit vind ik een lastige vraag! Ik heb dit seizoen op zoveel verschillende plekken gestaan, 
maar ik denk in de voorste linie. Dat is mijn beste plek omdat ik het fijn vind ruimte 
voor me te hebben om een actie op snelheid te kunnen maken, zodat ik een voorzet 
kan geven of kan afronden op het doel. Verdedigen en fysieke duels zijn namelijk niet 
mijn beste kant.                      
Je bent dit seizoen bij vv t Goy gestart? Wat hoop je hier te vinden als nieuw lid van 
de club en hoe kunnen we jou levenslang binden aan onze club?                                     
Ik hoop bij 't Goy het plezier in voetbal weer terug te vinden. Als plezier en prestatie 
goed met elkaar samen gaan dan zou ik levenslang bij 't Goy blijven.  
Wat zouden de heren van het vrouwenvoetbal kunnen leren en andersom?                 
Ik denk dat de heren qua sportiviteit van de dames kunnen leren. Technisch en tactisch 
kunnen wij dames nog heel veel leren van de heren.  
Welk nummer gaat in jouw auto op volumeknop max?                                                       
Ik heb niet echt een lievelingsnummer, maar voor goede zomerhits en Martin Garrix 
zet ik de radio vaak net iets harder.  
Welk restaurant ben je voor het laatst geweest en met wie?  
Ik ben vorige week bij Ming en Ming geweest met mijn vader, moeder en broertje.  

Je bent bijna fysiotherapeut. Heb je nog een gouden tip voor onze trainers en spelers 
die graag tijdens een training alles eruit willen halen wat er in zit, zonder blessures te 
veroorzaken.  
De gouden tip is toch echt een goede warming up waarin zoveel mogelijk spiergroepen 
worden meegepakt. Vooral nu de koudere dagen er aan beginnen te komen.  
Aan wie geef jij het stokje door voor de volgende InGoy?                                                   
Ik geef het stokje door aan Daphne de Rooij aangezien ik naast haar ben komen te 
wonen in t Goy.  
 
 
 

Interview met Anouk Steenbeek 

speelster van VR-1 

  
 

 

 

 

 

Steeds meer moeders 

ons langs de lijn laten 

weten dat ze willen 

starten met 35plus 

voetbal, er is al een 

trainer beschikbaar, 

dus nu graag de 

aanmeldingen dames? 
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  Foto Ad  

  

Wie is Ad? 
Hallo ik ben Ad Groenen, 54 jaar, alweer 27 jaar getrouwd met Anja en samen 
hebben we 3 kinderen, Sanne, Bas en Stijn. Op mijn 6e ben ik lid geworden bij de 
club waar ik begon te voetballen in de F pupillen. Ook toen liepen we op een kluitje 
maar daar kwam snel verandering in toen we het spel een beetje begonnen te zien. 
Ik ben op mijn 18e in het eerste elftal begonnen als spits en heb op mijn 40ste mijn 
laatste wedstrijd als laatste man voor het eerste gespeeld. Van het tweede naar het 
vijfde en toen we 3 jaar geleden het 5e samenging met het 4e elftal hebben we nog 
een aantal leuke jaren met goede oude voetballers gehad. Spijtig genoeg konden we 
dit jaar geen volledig elftal meer samenstellen dus het Fielde ‘' zoals we het ook wel 
noemden hield op te bestaan dit jaar. Ik heb training gegeven aan een jeugdelftal 
een aantal jaren geleden maar dit bleek toch niet helemaal mijn ding. Tevens ben ik 
jarenlang actief geweest in de sponsorcommissie en heb in die hoedanigheid (ook 
met hulp van andere leden) veel sponsors van onze reclameborden binnengehaald. 
Zij maken ons complex af met hun bordsponsoring waardoor de uitstraling nog beter 
wordt.  
 
Darten in wedstrijdverband is mijn tweede passie qua sport. Wordt je ook een stuk 
minder moe van maar conditioneel gezien is het een van de slechtste sporten om te 
beoefenen. Zaalvoetbal heeft mij altijd minder getrokken mijn voorliefde ging toch 
wel altijd uit naar echt gras. Ik was dan ook  altijd erg teleurgesteld als door hevige 
regenval onze wedstrijd afgelast was, je zaterdag was dan niet compleet, je mistte 

iets en moest dan weer een week wachten op een volgende wedstrijd.  
 
Als je iets voor je club wil betekenen moet je daar tijd en energie in willen steken. Ik 
zie dit als een vanzelfsprekendheid, je doet iets terug voor een club die jou ook veel 
geeft , denk hierbij aan het sportieve maar ook aan het sociale aspect van een 
dorpsclub. Het gevoel dat je hebt voor een club zal ertoe bijdragen dat je hier langer 
deel van wilt uitmaken is mijn mening. Er is heden ten dage zoveel te doen dat het je 
bijna keuzestress zou geven. Ik zou zeggen, niet doen gewoon gezellig bij ´t Goy 
komen voetballen en dan komt het wel goed.  
  
Mijn favoriete vakantiebestemming was vroeger altijd Frankrijk, de 
vakantiecontainer achter de auto aankoppelen, de kinderen inladen en hup naar de 
Ardeche of helemaal door naar Zuid-Frankrijk. Nu pakken we in mei vaker een  
all- inclusive weekje en blijven we in de zomer 2 weken in Nederland.  
  
Ik hoop dat ik nog heel lang kan blijven genieten van mijn cluppie, veel feestjes kan 
meebeleven en straks als ik wat ouder ben kan ik hier lekker mijn borreltje halen en 
een potje kaarten met leeftijdsgenoten. Maar met al die leuke mensen om je heen 
blijf je jong en ik was van plan om nog wel even te voetballen voordat ik mijn 
schoenen aan de wilgen hang en ga zitten kaarten.  
  
Ik wil het stokje graag doorgeven aan Marco Tangelder, ik ben benieuwd hoe Marco 
als geboren Schalkwijker de sfeer bij een naburige club als vv ´t Goy ervaart en of zijn 
nieuwe inspirerende werkomgeving bij de club bevalt. 
 

 

 

 

Ad Groenen 

 

Op de stip met  

 

Al jaren een trouwe sponsor 
van het meiden – en 
damesvoetbal. 
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Coordinator 
mini's 

Manon v.d. Burg 

Coordinator 
onderbouw 

Patrick van der Stel 

Coordinator 
middenbouw 

Arjen Boersma 

Coordinator 
bovenbouw 

Rene van der Wurff i.s.m. 
Marc Puppels 

Coordinator 
activiteiten 
commissie 

Paulien Vorderman (vz) 
Caitlin Storm 
Ronald Dijkhuizen 
Nander Zuidema 

i.c.m. Jeugd 
& Plezier 

Kirsten Boersma-van 
Nierop, Claudia van der 
Made, Simone Achterberg 

Coordinator 
& Redactie  
InGoy  

Jolanda van Raamsdonk 

  Ebo Ebens 

 
 
  

 
 

 
Dat afgelasting van de training voor veld 3 voortaan tijdig 
zal worden gecommuniceerd. Dit gaat via de app groepen 
“Communicatie activiteiten “ en “ Goy leiders senioren.  
Ook Ries zal worden ingelicht via de postduif of briefpost. 

 

 
Een ieder heeft tot 1 november de tijd om zijn pasfoto op 
Sportlink nog aan te passen. Vergeet dit niet om problemen  
te voorkomen 

 

Algemeen voorzitter Henk van Garderen 

Technische Commissie 
(TC) 

Gert van Dalen  

  Rene van de Wurff 

  Peter Moens 

Ondersteuning TC Arjen Boersma 

  Marc Puppels 

  Peter Smit 

Commissie financieel  Edwin de Ligt 

Commissie 
commercieel 

Jan Willem Hendriks 

  Willem Zwambag 

  Pieter Rijken 

Commissie 
ledenadministratie 

Tonnie van Bentum 

Commissie 
wedstrijdzaken 

Peter Smit 

Secretariaat, 
sponsor,marketing 

Yvette Vernooij 

Commissie Bar & 
Inkoop 

Petrine vd Bunt (vz) 

  Thamara de Ligt 

  Inge Vorderman 

  Nander Zuidema 

  Gerard Kerkhof 

  Luuk Diks 

Overzicht belangrijkste commissies / functies binnen de vereniging 

 

 

 
 

 

 

 

De ouders van de 

voetbaljeugd ontzettend 

hun best moeten doen 

om het spelregelbewijs 

tijdig te halen voor hun 

kinderen zodat zij zich op 

het voetbal kunnen  

richten 

De MO17 in een 

wedstrijd een 

scheidsrechter had 

die te veel onder de 

indruk was van de 

meiden. Hij gaf twee 

meiden een gele 

kaart. Op het 

wedstrijdformulier 
werden het zelfs 

twee rode kaarten en 

dan ook nog eens 

voor twee andere 

meiden. 
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Vertel eens wat over jezelf. Wie is….. 
Ik ben Lisette, 30 jaar en woon sinds 3 jaar in Vleuterweide. Sinds 2012 ben ik 
fysiotherapeut. In veel verschillende settingen heb ik mogen werken en inmiddels 
ben ik ook bijna afgestudeerd Kinderfysiotherapeut. In Houten ben ik opgegroeid 
waar ik ook begonnen ben met voetbal. Vanaf 10 jarige leeftijd ben ik gestart met 
voetballen bij vv. Houten. Op 14-jarige leeftijd heb ik de overstap naar ’t Goy 
gemaakt. Hier mocht ik gelijk in het 2e Dames elftal spelen als linksbuiten. 
Regelmatig werd ik mee gevraagd voor Da1, die toen 1e klasse landelijk speelde. 
Vrij snel kwam ik vast in het eerste elftal. Hier ben ik blijven voetballen tot mijn 
27ste. Op mijn 18e (weet niet precies welke leeftijd) heb ik samen met Denise van 
Beek een zaalvoetbalteam opgestart. De Heren hadden dat jaar voor het eerst 
een team en ons leek dit ook leuk. We zijn begonnen als eerste Dames team in de 
3e klasse. Ieder jaar is ons team veranderd maar ik, Denise en Tara zijn er vanaf 
het begin al bij. Inmiddels spelen we Hoofdklasse. We hebben zelfs 1 jaar 
topklasse gespeeld maar door alle voorwaardes en verre wedstrijden is dit niet 
meer haalbaar. We hebben nu vooral een gezellig vrienden team wat best leuk 

kan mee komen😉  
Hoe lang ben je al lid van Vv ’t Goy? 
Ik denk dus vanaf mijn 14e, dus 16 jaar. 3 jaar geleden wel gestopt met 
veldvoetbal waardoor ik dus bijna nooit meer op de club kom. Alle wedstrijden 
worden in sporthallen gespeeld. ’t Goy heeft geen geschikte zaal hiervoor. 
Wat maakt het dat je gekozen hebt voor het zaalvoetbal i.p.v. veldvoetbal? 
Door mijn werk en studie ernaast vond ik 4 keer per week sporten erg veel 
worden. Zaalvoetbal is in principe maar 1x per week.  De uitwedstrijden van het 
veldvoetbal bij DA1 kostte mij vaak de hele zondag (mede omdat het landelijk 
was, speelde we haast nooit in de regio Utrecht). Zaalvoetbal is op vrijdagavond 
en duurt maar een uur. De tegenstanders zijn ook allemaal meer in de buurt. 
Waar en hoe vaak trainen jullie? 
Haha dat is nou dus zo lekker, we trainen niet. Sommige sporten nog wel ernaast.  
Hebben jullie ook een winter- en zomerstop? 
We hebben geen echte winterstop omdat je binnen sport en dus niet afhankelijk 
bent van weersomstandigheden. Alleen rond de kerstvakantie worden er geen 
wedstrijden ingepland. De zomerstop is er wel net als op het veld. Vaak is de 
zaalcompetitie eerder afgelopen dan de veldcompetities.  
Hoe doen we het als vv t Goy in de zaalvoetbalcompetities? En wie is onze 
lastigste tegenstander? 
We hebben inmiddels 3 dameselftallen. Da1 speelt Hoofdklasse en Da2+3 spelen 
2e klasse. Da 2 en 3 draaien meestal wel in de top 3 en top 5 mee. Eigenlijk geldt 

dit voor Da 1 ook. Dus we doen het best goed😊 

Heb je nog plek voor teamleden? 
Da 1 is op dit moment ruim voorzien van speelsters. Er kunnen er 5 tegelijk 
spelen inclusief keepster. Wij hebben er 9. Da 2 hebben 8 speelsters dus hebben 
er in principe ook genoeg. Da 3 heeft regelmatig tekort aan speelsters dus daar 
is zeker plek. Echter zit er regelmatig verloop in mensen die stoppen/doorgaan 
dus het is elk jaar weer afwachten.  
Mochten er leden interesse hebben, kunnen ze zich dan bij jou melden? 
In principe worden de aanmeldingen bij Tonnie van Bentum gedaan. Je mag mij 
altijd benaderen voor vragen.  

Lisette Roosenboom speelt met de dames zaalvoetbal en stelt zich voor  

 

 

 
 

We dit seizoen zijn begonnen 
met een pilot om de 

vorderingen van de pupillen 
te volgen. De eerste 

pilotteams zijn de JO8-1 en 
JO9-1. Zij zien na elke reeks 

(nieuwe opzet KNVB) waar ze 
staan in wat ze doen en 
tactisch en technisch al 

kunnen. Onder de pilot jouw 
“Seizoenkaart “ volgen en 

communiceren we de 
voortgang. In de 

eerstvolgende InGoy laten 
we ouders en de kids  aan het 

woord wat ze hier van 
vinden. 

 

De Sport-Easy app door 
trainers, leiders en 
ouders van  spelers  
super handig wordt 

gevonden! 

  

 
Pepijn uit de JO8-1 

topscoorder van de 

vereniging is! 
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Philine uit de MO17 elke 

zaterdag voor haar eigen 

wedstrijd ook nog even de 

mini’s training geeft in weer 

en wind en je haar daar nooit 

over hoort klagen! 

We ook dit jaar weer velen 
euro’s hebben opgehaald 

samen met jullie!’ 
Reuze Bedankt!!! 

Binnenkort wordt het bedrag 
bekend gemaakt. 

 

 

Lise van Vr1 niet alleen goed 
kan voetballen maar ook 

goed kan keepen en eigenlijk 
een all-rounder is 

 

 
De winterstop dit jaar van 

22-12-2019 t/m 5-1-2020 is, 
Dus de vereniging is dan 

gesloten voor voetbal  
 

 
Ruben (trainer JO9-1) 

inmiddels voetbal leuker vind 
dan hockey  

 

De club van 100, ben jij er al bij? 

Draag jij  vv ’t Goy een warm hart toe? Wordt dan ook lid van de Club van 100!  

De Club van 100 heeft als doel geld ter beschikking te stellen voor bijzondere 
aanschaffingen, activiteiten of anderszins, vooral ten behoeve van de jeugd 
en/of in de algemene en sociale sfeer. De keuzes voor bestedingsdoelen worden 
door het bestuur gemaakt. Als lid van de Club van 100 kun jij ook zelf ideeën 
aandragen. Ook kan het bestuur voorstellen neerleggen bij de leden van de Club 
van 100. De aanschaf van de partytent is een mooi voorbeeld van een 
investering die zich snel terugverdient als je deze niet telkens moet huren. De 
bijdrage voor het lidmaatschap bedraagt € 50,- per seizoen. Het lidmaatschap 
geldt voor een verenigingsjaar, lopende van 1 juli tot en met 30 juni, en wordt 
automatisch met een jaar verlengd. Aanmelden kan via info@tgoy.nl 

 

 
 

 EHBO-ers en /of  BHV-ers gezocht 
Voor onze veiligheid en vanuit de regels moeten we als vereniging 
voldoende EHBO-ers en/of BHV-ers rond hebben lopen.  
Heb jij een geldig EHBO diploma en/of BHV diploma en je kunt daarbij 
ook nog de AED bedienen? En je bent geregeld op de club? Meld jezelf 
dan aan via info@tgoy.nl. We maken graag gebruik van jou!!  
 

 

 

mailto:info@tgoy.nl
mailto:info@tgoy.nl
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 We hebben een gloednieuwe coördinator activiteiten commissie, ze heet Paulien 

maar waar komt zij vandaan? Om redenen bij de redactie bekend plaatsen we geen 

foto van je. 
Waar woon je? 
Ik woon nu 4,5 jaar in Houten, in de wijk ‘de Stenen’. Ik ben geboren en opgegroeid in ’t 

Goy, in de Eng.   
Wat is de laatste Netflix serie die je gekeken hebt? 
Hm, ik twijfel of dit het laatste seizoen van Suits is of dat het het derde seizoen van Casa 
de Papel is. Ik houd echt van een hele dag series kijken, maar dit is er de laatste tijd 
eigenlijk niet van gekomen 
Welke app gebruik je het meest op je telefoon (naast whatsapp)? 
Ik denk dat dit vooral Instagram is.  
Je bent nu coördinator van de activiteitencommissie? Waarom specifiek deze rol? 
Al een tijdje geleden had ik bedacht dat ik graag iets voor de voetbalclub wilde gaan doen. 
Na een gesprek met Henk en Luuk, kwam eruit dat ik me het liefst op de activiteiten van 
de club zou willen richten. Specifiek het coördineren leek mij leuk omdat je dan niet voor 
iedere activiteit alles praktisch hoeft te regelen, maar het overzicht behouden, leuke 
ideeën bedenken en verbinden tussen de commissieleden, de vrijwilligers en het bestuur 
leek mij erg leuk. Daarbij geniet ik ervan als ik zie dat de mensen om mij heen het naar 
hun zin hebben.   
En hoe ben je beland bij het vv ’t Goy? 
Na mijn geboorte heeft mijn vader vier voetballen in de hoek van de kamer gelegd waar ik 
niet aan mocht komen (vanuit de gedachte; ‘wat je niet mag, wil je graag hebben’). Op 
mijn 6e ben ik toen ook meteen op voetbal gegaan bij v.v. ’t Goy. Ik heb toen een aantal 
jaar tussen de jongens gevoetbald. Daarna ben ik even gestopt en toen er een 
meidenelftal opgezet werd, ben ik weer op voetbal gegaan.  
Is er iemand binnen de club die je bewondert/opvalt? En zo ja waarom? 
De vrijwilligers die achter de schermen veel doen om vv ’t Goy te laten draaien en maken 
dat deze club kan zijn hoe het is, bewonder ik enorm.  
Maar, als ik deze vraag eerlijk beantwoord, springt vooral mijn familie in mijn hoofd. Mijn 
broertje voetbalt in Heren 1 en mijn zusje is even gestopt met voetballen in verband met 
haar zwangerschap. Mijn vader heeft zelf lang gevoetbald bij de club,  verschillende teams 
getraind en een bestuursfunctie vervuld in het verleden. Mijn moeder was ook vaak langs 
de lijn te vinden als supporter. Omdat mijn familie het allerbelangrijkste in mijn leven is EN 
ER UITBREIDING AANKOMT IN JANUARI, kan ik niet anders dan deze vraag op deze manier 
beantwoorden.   
Welke activiteit is wel toe aan een vernieuwing, een boost of mag zelfs van je 
verdwijnen (echt eerlijk zeggen)? En vertel waarom. 
Ondanks de super leuke jaren en dat ik de beste herinneringen heb aan de playbackshow, 
is deze activiteit toch wel echt aan vernieuwing toe. Het is erg jammer, maar de 
playbackshow is niet meer zoals dit jaren geleden was. Ik geloof eigenlijk zelf nog steeds 
wel in het concept en vind het echt zonde dat de optredens minder van de grond kwamen 
de afgelopen jaren. Met de activiteitencommissie zijn we al bezig met een vervanging van 
de Playbackshow, dus iedereen die dit leest, houd er rekening mee dat er wel iets 
georganiseerd gaat worden.  
 
 
 
 

 
 
 

We hebben het allemaal druk, 
en jij vast en zeker ook. Hoe 
krijg je het dan toch voor 
elkaar om als vrijwilliger voor 
onze club mooie dingen te 
regelen? 
Ik ben net begonnen, dus dit 
wordt nog een uitdaging. Ik 
merk nu soms al wel dat het 
een beetje druk is, vooral in 
combinatie met mijn werk. 
Maar, mijn motivatie is er om 
dingen goed te regelen en 
daarbij heb ik fijne en leuke 
mensen om me heen in de 
activiteitencommissie die net zo 
gemotiveerd zijn. Ik heb er 
vertrouwen in!   
Stel dat je een festival mag 
organiseren op het 
kunstgrasveld voor de club. En 
budget is geen issue. Hoe zou 
dat festival voor jou eruit zien 
en welke bekende Nederlander 
zou je dan boeken? 
Leuke vraag! Ik houd zelf enorm 
van festivals; lekker weer, 
drankje, vrienden/familie om je 
heen en daarbij een lekker 
muziekje. Ik zou zelf meerdere 
podia willen, met allemaal R&B, 
hiphop, rap artiesten en 
muziek. Het liefst ook een stage 
met R&B uit de jaren 90 in een 
mix. Ronnie Flex en the 
Opposites (laatst geweest) 
zouden hier zeker bij aanwezig 
zijn.  
Wil je nog iets meegeven aan 
onze lezers? 
Nou, ik vond het hartstikke leuk 
toen ik gevraagd werd om deze 
vragen te beantwoorden. Ik wist 
eerlijk gezegd niet dat dit 
bestond en had het ook nog 
nooit gelezen. Ik hoop dat 
iedereen de activiteiten in de 
gaten houdt en zich samen met 
de activiteitencommissie inzet 
voor mooie feestjes. 
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Het oliebollentoernooi is dit jaar op 21 
december, verder informatie volgt maar 
reserveer de ochtend vast in je agenda 

 

 

De nieuwjaarsreceptie gepland staat voor 5 
januari en voorafgegaan zal worden door een 
mix wedstrijd tussen jeugd en senioren 
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We hebben altijd ruimte voor vrijwilligers, dus 

schroom niet om je gewoon aan te melden,  

We hebben altijd werkzaamheden liggen, 

eenmalig of voor wat vaker. 

 

 

We hebben nog vacatures uitstaan voor beginnende 

trainers of meer ervaren trainers. Informeer bij de TC  

( Gert van Dalen) voor de mogelijkheden 

 

 Heb je de commissies gezien en wil je daaraan 

een bijdrage leveren, dat kan natuurlijk ook, 

neem contact op met de coördinator of de 

voorzitter van de commissie(s). 

 

 

In de eerstvolgende InGoy gaan we in op; 
Stand Technische zaken  

Interviews met typische en andere bijzondere leden 
Het zaalvoetbal mannen 

Mystery guest 
Kijken we de regio eens in (wat zien we) 

Terugblik op de eerste maanden van dit seizoen 
 
 


